
 

 

 
POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE Klubu agility, z.s. 
 
V souladu s příslušnými ustanoveními Stanov a občanského zákoníku, Vás srdečně zveme na zasedání 
členské schůze Klubu agility, z.s., která se koná dne 17. listopadu 2024 v konferenčním sále Zotavovny 
VS ČR Praha, Na Květnici 1105/10, Praha 4. 
 
Registrace 10.00 – 10.25 hodin 
 
Zahájení jednání 10.30 hodin 
 
Návrh programu zasedání: 
 
1. volba zapisovatele 
2. volba návrhové komise 
3. volba volební a mandátové komise 
4. schválení programu 
5. zpráva o činnosti Klubu agility 
6. zpráva předsedy výkonného výboru 
7. zpráva o hospodaření Klubu agility za období od poslední členské schůze 
8. zpráva kontrolní a revizní komise 
9. audit/kontrola hospodaření 
10. transparentní účet 
11. odměňování administrativně správních agend Klubu agility 
12. návrh na snížení počtu členů výkonného výboru  
13. volba člena/členů výkonného výboru 
14. návrh komise Paraagility na vstup Klubu agility ČR do Českého paralympijského výboru 
15. návrh komise Paraagility na začlenění PAWC pod FCI 
16. návrh komise Paraagility na podporu parasportu v agility 
17. agility děti a junioři / kvalifikační závody a JOAWC (shrnutí a diskuse) 
 
Podněty členů Klubu agility: 
 
18. rozdělení kvalifikací AWC a MČR do původního formátu (předkládá Marián Broda) 
19. Zrušení nutnosti zápisu zkoušek do výkonnostního průkazu (předkládá Marián Broda) 
20. Zrušení výkonnostního průkazu v listinné podobě (předkládá Pavlína Guricová) 
21. Projít, jak se povedlo splnění předvolebních slibů stávajícího VV. (předkládá Marián Broda) 
22. V koncepcích na mistrovské závody neumožnit prioritizovat tým s chybou před čistým týmem. 

(předkládá Marián Broda) 
23. Změna Stanov Klubu agility (předkládá Marián Broda) 
24. Změna Soutěžního řádu (předkládá Marián Broda) 
25. Různé (diskuse) 
26. Schválení usnesení členské schůze 
 
Vzhledem k tomu, že jednotliví členové předložili ke svým návrhům odůvodnění, zveřejňujeme tato jako 
přílohu k pozvánce na členskou schůzi. 
 
Na schůzi budou u prezence předány diplomy A3Ch. 
 



 

 

Upozorňujeme, že vstup psů do budovy Zotavovny VS ČR Praha je zakázán. 
 
Na schůzi bude podáváno pouze drobné občerstvení. 
 
Karina Divišová 
předsedkyně Klubu agility 
 
 
Odůvodnění k bodům programu: 
 
K bodu 10: 
Navrhujeme založení transparentního účtu u RaiffeisenBank, přičemž  podmínky jsou následující: 
• Náhled 700 položek 
• Možná funkce API 
• Účet je zdarma, funkce jako standardní účet včetně stejného náhledu v internetovém bankovnictví 
• Při chybné platbě (aktuální = starý účet) bude možné převést v rámci RB peníze ihned na správný účet 

(nový = transparentní) 
• Pověření předsedy účet v bance založit 
• Komunikace ke členům s platností změny od 1.12. (dostatek času na změnu v systémech) 
 
K bodu 14: 
Vstup Klubu agility ČR do Českého paralympijského výboru. Jak jsme Vás již informovali v první polovině 
letošního roku, zástupci komise paraagility absolvovali jednání s Národní sportovní agenturou s cílem 
zjistit, jaké jsou aktuální možnosti podpory paraagility ze strany NSA. Byli jsme informováni, že kromě 
splnění standardních podmínek, musí každý parasport, který se chce ucházet o podporu NSA splnit 
podmínku, že bude buď tzv. sportem uznaným mezinárodním olympijským výborem, nebo sportem, 
který je zastřešený nějakou obdobnou mezinárodně uznávanou organizací. Ideálně oboje. Na základě 
této informace jsme se pokusili projednat možný další postup s Českým paralympijským výborem, 
konkrétně s paní Mgr. Eva Kacanu. Ta nás informovala, že by nejlepším postupem bylo, kdyby se Klub 
agility stal členem ČPV. Členství neobnáší žádné závazky, členové na činnost ČPV nepřispívají, jedná se 
o formální a deklaratorní členství. Rádi bychom tedy navrhli, aby Klub agility ČR podal přihlášku do ČPV 
a stal se jeho členem. 
 
K bodu 15: 
Přednesení návrhu komisi agility FCI, aby FCI převzalo záštitu nad paragility včetně pořádání oficiálního 
mistrovství světa v paragility – přestože by pro podporu NSA mělo uvedené členství v ČPV stačit, 
domníváme se, že by bylo vhodné, aby záštitu nad paragility převzalo oficiálně FCI, ideálně včetně 
pořádání oficiálního MS v paragility pod záštitou FCI. MS paragility (PAWC) je do současné doby 
pořádáno v podstatě skupinou nadšenců, kteří daný závod “vykřesali“ z ničeho a zaslouží se velké 
uznání a dík. Bohužel PAWC bylo od počátku spojeno se závodem IMCA. Tento závod však v průběhu 
let ztratil původní význam a s ohledem na skutečnost, že počet závodníků IMCA každý rok výrazně 
klesá, je účast na tomto závodě výrazně komplikovanější i pro parazávodníky. FCI v letošním roce 
poprvé organizovalo mistrovství světa seniorů, které se setkalo s vysokým zájmem jak ze strany 
závodníků, tak ze strany jednotlivých států, kteří se tohoto MS zúčastnily. Nabízí se proto ideální 
možnost, propojit MS seniorů a případné MS paragility. Jedná se totiž o akce pro závodníky, kteří k sobě 
mají zpravidla velmi blízko, jsou ochotni si pomáhat, potřebují parkury přizpůsobené fyzickým 
možnostem závodníků atd. Domníváme se, že čekat s předložením tohoto návrhu na reakci zástupců 
PAWC není nutné. Pokud FCI bude souhlasit se záštitou nad paragility, může to být FCI kdo osloví 
zástupce PAWC a bude s nimi jednat o možné variantě budoucího řešení MS paragility. Proto bychom 
rádi, aby byl na členské schůzi předložen i tento bod a byl projednán a optimálně odsouhlasen členskou 



 

 

schůzí, což by návrhu dodalo potřebný význam. Jednalo by se o návrh, aby FCI převzalo záštitu nad 
paragility a zvážilo pořádání oficiálního MS paragility pod záštitou FCI. 
 
K bodu 16: 
Podpora paragility v ČR – třetím bodem, který bychom rádi s Výborem a případně na členské schůzi 
projednali je otázka obecné podpory paragility v ČR. Dle našeho názoru by podpora paragility v ČR měla 
mít dva cíle. Prvním cílem by mělo být podpořit v maximální možné míře rozvoj paragility jako sportu 
a motivovat další potenciální závodníky, aby paragility zkusili a začali se mu věnovat. Pro tento cíl je 
potřeba šířit zejména osvětu, že paragility existuje, že to je vhodná sportovní aktivita, která kombinuje 
podporu pohybu se sociální integrací těchto obyvatel zpět do společnosti. Druhým cílem je pak 
podpora existujících závodníků v jejich růstu, zlepšování jejich schopností, a to včetně podpory 
reprezentace paragility. K prvnímu cíli je potřeba maximální osvěty a ideálně podpora pořádání závodů 
jejichž součástí bude i kategorie para. Bohužel, přestože stávající soutěžní řád umožnuje pořádání 
závodů paragility, stále tato kategorie není pořadateli příliš otevírána. Z části je to dle našeho názoru i 
díky menší znalosti co pořádání těchto závodů obnáší, z části i díky skutečnosti, že 
je parazávodníků zatím pomálu a účast na závodech je proto menší a organizátoři tak vnímají otevření 
této kategorie jako zátěž, stejně jako tomu kdysi bylo u kategorie XS. Bohužel tím že je závodů 
nedostatek, závodníci ztrácejí motivaci se paragility dále věnovat, ti kteří se mu věnují nemají jak se 
posouvat dále což velmi výrazně limituje i následné možnosti pro výběr reprezentace. Rádi bychom 
proto navrhli, zda by nebylo možné nabídnout organizátorům jakoukoliv formu podpory, která by je 
motivovala k pořádání závodů jejichž součástí bude kategorie para. Minimem by mohlo být odpuštění 
odvodů za tyto závodníky, optimem by bylo poskytnout limitovanou finanční podporu alespoň pro cca 
10 závodů ročně, tak aby bylo zajištěno, že bude v ČR alespoň tento minimální počet závodů, kterých 
se budou moci závodníci paragility zúčastnit. 
 
K bodu 17: 
Agendu k problematice sportu juniorů, kvalifikačních závodů a JOAWC předkládá na členskou schůzi 
jako bod výkonný výbor. Ke stejnému bodu jsme obdrželi návrh od Mariána Brody s níže uvedeným 
odůvodněním. Vzhledem ke stejnému tématu bude projednáno jako jeden bod schůze. 
 
Návrh Mariána Brody: 
 
Analýza nastavení a průběhu kvalifikace na JOAWC a průběhu výjezdu juniorské reprezentace, diskuse 
a přijetí usnesení. 
 
- Měření psů 
Již loni jsme upozornili, že měřit se budou všichni, kteří neprošli komisionálním měřením. Tím že se 
toto neprovedlo došlo ve dvou případech, že čas pro běh nastavoval tým, který nepatřil do kategorie, 
ve které startoval. 
 
- Úhrada příspěvku na výjezd  
Vysvětlení, na co přesně jsou příspěvky použity. Pokud by byly použity na ubytování, pak když 4 děti 
byly vyloučeny z hotelu kvůli vlastní dopravě, místa zaplatili senioři a ubytované maminky by mělo 
dojít k vrácení příspěvku. 
 
- Chování manažerky a její zástupkyně po dobu konání 
Nejen v rámci FB stránek jsme evidovali jako členi klubu stížnosti na přístup, organizaci a starost o 
juniory. Bylo by dobré to projít to na schůzi. 
 



 

 

- Návrh usnesení 
Jako členská základna rozhodnout, jestli došlo k pochybení či nikoli a na základě toho zvolit cestu pro 
následující roky. Mezi jinými následující bod by to mohl vyřešit. 
 
Kvalifikační kritéria pro kvalifikace na JOAWC z roku 2022 brát jako výchozí. 
 
Důvod: 
1) Děti potřebují stabilní podmínky, nebudou brány jako testovací vzorek 
2) Kvalifikační kritéria jsou léty odzkoušena a zdokonalena, mají jasná pravidla jak pro děti, tak pro 
rodiče i takové, kteří opravdu fungují jako doprovod a podpůrný tým 
3) Vychází to z vašeho návrhu viz bod 3. dlouhodobá koncepce.  
K bodu 18: 
Rozdělení kvalifikací AWC a MČR do původního formátu. 
- možnost konání závodu nejen na umělých trávnících a kobercích, ale také na hřištích s trávníkem 
- posun termínů na květen až červen 
- rozdělení na Čechy a Moravu  
 
K bodu 19: 
Zrušení nutnosti zápisu zkoušek do VP. Diskvalifikace by se nezapisovaly. 
 
Důvod:  
1) Snížíme nutnost nového VP 
2) Usnadnění práce pořadatelům závodů 
3) Příprava na elektronické VP 
 
K bodu 21: 
Projít, jak se povedlo splnění předvolebních slibů stávajícího VV. Připomínám body: 
 
Finance / Hospodaření 
1. Transparentní a efektivní hospodaření – nastavení standardních procesů pro finanční řízení – 
pravidla pro výběr dodavatelů, pravidla pro nákupy apod., průběžné zveřejňování zpráv z hospodaření 
a plnění rozpočtu pro kontrolu členy KRK a členy Klubu 
2. Transparentní účet – zřízení transparentního účtu umožní každému členu kontrolu nad 
vynakládáním prostředků Klubu 
3. Zahajovací a poté každoroční audit hospodaření Klubu 
4. Zajištění externího financování (dotace, sponzoring) – shánění dalších prostředků, nelze se opírat 
pouze o příspěvky členů, musíme hledat další zdroje 
 
Podpora široké členské základny 
1. Otevřená a efektivní komunikace – Výbor musí reagovat na otázky či nejasnosti od členů KA, termín 
členské schůze musí být známý alespoň 1 rok předem, Výbor by měl o zásadních plánovaných 
rozhodnutích informovat předem, v žádném případě až zpětně 
2. Pracovní skupiny – členové KA mají mít možnost aktivně se zapojit do diskusí nad důležitými tématy 
– chceme vytvořit pracovní skupiny a využít ankety, které umožní větší zapojení členů do rozhodování 
Klubu 
3. Podpora pořadatelů a rozhodčích – cílené hledání možností pro snížení administrativy pro 
pořadatele, rozhodčí i závodníky 
4. Vzdělávání a osvěta – organizace seminářů, přednášek či webinářů pro členy Klubu 
 
Informační systémy 



 

 

1. Modernizace databáze – vytvoření moderní databáze, která zefektivní evidenci členů, umožní 
prezentaci jednotlivých OSA, zjednoduší předání výsledků ze závodů, usnadní vyhledávání závodů a 
umožní vytvoření žebříčků a soutěží 
2. Elektronický výkonnostní průkaz – máme-li databázi, není důvod vyžadovat předložení průkazky 
jako podmínku účasti na závodech  
 
Mládež 
1. Dlouhodobý rozvoj agility dětí a juniorů – vytvoření koncepce práce s mládeží jako základ pro 
zpracování ročních plánů a jako podklad pro jednání s partnery 
2. Celoroční a systematická práce s mládeží – tzn. nejen MČRM a JOAWC, budeme organizovat tábory 
a webináře pro děti a juniory zaměřené na teoretickou i praktickou přípravu a motivaci 
Reprezentace 
1. Dlouhodobá koncepce reprezentace – bude sloužit jako podklad pro výběr a práci manažerů 
reprezentace a pro jednání s partnery Klubu 
2. Stanovení priorit reprezentace a financování 
 
Paragility 
1. Koncepce rozvoje paragility – aktualizace a rozpracování koncepce, její projednání s členy a předání 
na NSA 
2. Komise pro Paragility – podpora fungování komise, pravidelná účast členů komise na jednání 
Výboru, vytvoření pracovní skupiny pro podporu paragility 
3. Podpora rozvoje paragility – komunikace s NSA a dalšími potenciálními partnery, hledání externích 
zdrojů pro rozvoj paragility 
 
Budoucnost klubu 
1. Dlouhodobý rozvoj Klubu agility – zpracování koncepce rozvoje Klubu, včetně stanovení cílů, která 
bude projednána s členy a bude sloužit jako podklad pro činnost Výboru 
2. Propagace a marketing – cílená propagace a marketing agility jako sportu, úspěchů reprezentace, 
komunikace s médii a společná propagace s partnery 
3. Národní sportovní agentura (NSA) – obnovení registrace Klubu a agility jako sportu, která byla 
zrušena pro nečinnost, nastavení pravidelné komunikace a spolupráce s celostátními sportovními 
organizacemi 
 
K bodu 22: 
V koncepcích na mistrovské závody neumožnit prioritizovat tým s chybou před čistým týmem.  
Pravidla agility jsou jasná: Tým, který je bez chyby a v časovém limitu je lepší než nejrychlejší tým s 
chybou. 
 
K bodu 23: 
Změna ve stanovách klubu 
 
Čl. IX Členská schůze 
1. Nejvyšším orgánem spolku je členská schůze, v níž jsou zastoupeni všichni jeho členové. Členská 
schůze rozhoduje o všech důležitých věcech týkajících se spolku, zejména:  
 
původní znění 
b) volí předsedu Klubu agility a na jeho návrh členy výkonného výboru a odvolává je,  
 
nové znění 



 

 

b) na návrh členů Klubu agility volí, členy výkonného výboru a odvolává je. Zvolení členové výkonného 
výboru zvolí ze svých řad předsedu Klubu agility. 
 
K bodu 24: 
Změna v soutěžním řádu 
 
Původní: 
4.1.1.3. Agility/Jumping 2 
Mohou se zúčastnit pouze týmy, které nejméně třikrát absolvovaly soutěž Agility 1 bez trestných bodů 
u minimálně dvou různých rozhodčích.  
 
Nově: 
4.1.1.3. Agility/Jumping 2 
Mohou se zúčastnit pouze týmy, které nejméně třikrát absolvovaly soutěž Agility 1 bez trestných bodů 
u minimálně dvou různých rozhodčích nebo soutěž Agility 1 absolvovali dvakrát bez trestných bodů a 
dvakrát absolvovali zkoušku na výborně to vše u dvou různých rozhodčích.  
 


